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ZAPISNIK  

SA SASTANKA NAČELNIKA OPĆINE ŠOLTA SA PREDSTAVNICIMA MJESNIH ODBORA 

ODRŽANOG 06.03.2023. U OPĆINSKOJ VIJEĆNICI, S POČETKOM U 8:30 SATI 

Nazočni:  

Mjesni odbor Gornje Selo- Ante Blašković,  

Mjesni odbor Stomorska- Sidrna Lebar,  

Mjesni odbor Nečujam- Joško Lukin,  

Mjesni odbor Srednje Selo –Karlo Balić,  

Mjesni odbor Grohote- Mladen Cecić,  

Mjesni odbor Donje Selo- Zdravko Blagaić,   

Mjesni odbor Maslinica- Jadran Radman. 

Mjesni odbor Rogač –Luka Prvinić 

Načelnik Općine Šolta-Nikola Cecić-Karuzić 

 

Zapisničarka Katja Tramontana-Domaćina  

 

Općinski načelnik pozdravlja prisutne i najavljuje današnju temu, a to su veći komunalni zahvati, 

betoniranje i asfaltiranje, te uređenju javnih voda.  

Naglašava da bi volio da uređenje javnih voda bude u organizaciji mjesnih odbora. Turistička 

zajednica će po uređenju ta mjesta označiti kako bi se mogla obilaziti. 

Što se tiče asfaltiranja i betoniranja moli da se odrede prioritetne lokacije po mjestima.  

Asfaltiranje, tzv.hladnim asfaltom,  dobila je na javnom pozivu firma MIKIĆ d.o.o. iz Omišlja, a izvodit 

će se u 5.mjesecu zbog potrebne temperature. 

Za betoniranje, krpanje rupa na lokalnim cestama, na natječaju dobila je firma Kalebić d.o.o., 

Stomorska. 

 

MO Stomorska 

 

Sidrana Lebar iznosi problem u Velom docu, gdje voda i dalje leži, izvršeno je nasipanje ali to nije 

rješenje. 

Načelnik obećava da će se to sada riješiti, betoniranjem. 

Načelnik ujedno napominje da će se raditi od Pelegrina do luke cesta sa 2 trake pa se neće raditi 

predviđeni podgradni zid na Pelegrinu jer se ne uklapa u projekt ceste. Zid će se raditi na drugoj 

lokaciji na pomorskom dobru, također u Stomorskoj, na predjelu Velog doca, točnije od restorana 

prema Velom docu. 

Sidrana Lebar iznosi problem ulaska invalida u more, nigdje nije omogućen ulazak, u Velom docu bi 

se trebalo napraviti barem par skala da se mogu spustiti na plažu. 

Načelnik smatra da to nije rješenje, treba raditi prave rampe. 
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MO Gornje Selo 

Ante Blašković ističe da je kritična dionica prema uvali Senjska. 

Načelnik iznosi da se prema Senjskoj predvidjela dionica od 100 m betona.  

Također navodi da će se groblje u Gornjem Selu ograditi, zatvoriti zidom, asfaltirat će se i spojiti ceste 

oko groblja, a popravit će se i parking. 

Ante Blašković iznosi kako su se prošle godine u Gornjem Selu izvršili veći zahvati pa ove godine ne 

traže ništa velikoga, neka se napravi u drugim mjestima.  

Načelnik izvješćuje da će radovi na nogostupu u Gornjem Selu dosta potrajati, do sezone neće biti 

završeni, radit će se i u toku ljeta jer se u ovoj godini moraju dovršiti. 

Ante Blašković izvješćuje da je voda na toj trasi riješena, ali sada ga zanima zašto za strujne kabele ne 

može biti iskorištena postojeća cijev. 

Načelnik iznosi da se tu trebaju položiti 3 vrste kabela, ali više će znati nakon sastanka sa HEPom, koji 

će biti uskoro, pa će se napraviti kako treba da se više ne bude trebalo kopati kada se bude radila 

dionica prema Livki. Naglašava da je ovo investicija vrijedna milijun eura.  

 

MO Nečujam 

 

Joško Lukin predstavnik MO Nečujam kratko navodi da su svoje zahtjeve uputili pismeno, čekaju da 

ih se pozove na razgovor u svezi upućenih zahtjeva, a ono što sad može reći je da javna rasvjeta slabo 

funkcionira, mnogo svjetala ne radi i to redovno prijavljuje Komunalnom. Što se tiče asfaltiranja i 

betoniranja još ima dosta uličica koje bi trebalo riješit. 

Načelnik izvješćuje da je posljednjih godina najviše mikroasfalta stavljeno upravo u Nečujmu. Sada će 

se raditi oko Dioklecijanovog ribnjaka, i rasvjeta i ogradni zidići, sve u kamenu, investirat će se oko 1,5 

milijun kuna.  Rasvjeta i asfalt ide od Burice do Piškere, nastojat će se spojiti ceste, imati rezervnu 

cestu prema Grohotama u slučaju potrebe. Sanirat će se što su kamioni uništili u Kašnjem docu. Radi 

se na javnoj rasvjeti prema Tihoj. „Prema Popiću“ će se raditi voda i kanalizacija. Plan je također 

produžiti kanalizaciju prema Piškeri. Također je cilj napraviti pravi kanalizacijski ispust, Vodovod i 

kanalizacija je osigurala neka sredstva i postigla dogovor za otkup sa vlasnikom parcele na kojoj se 

nalazi ispust. Idu i novi podzemni kontejneri, natječaj je u tijeku, koji dijelom idu u Nečujam. 

 

MO Grohote 

Mladen Cecić navodi da je glede asfaltiranja potrebno nastaviti tamo gdje se lani stalo. Što se tiče 

betoniranja prioritet bi bio trotoar u Radovanju ali ako to ne može, onda betoniranje prema Tatinji i 

Joriji. 

Načelnik pojašnjava da se nogostup ne može projektirati u Radovanju, uz državnu cestu s ne može 

ništa raditi bez Hrvatskih cesta. Smatra da treba pustiti da krene predviđena cesta, obilaznica, pa 
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onda vidjeti gdje može ići nogostup, vjerojatno na strani od „Opatije“. Inače smatra da bi ovu godinu 

najviše trebalo uložiti u Maslinicu. 

MO Rogač 

 

Luka Prvinić izvještava da ima dosta rupa na cesti, posebno na potezu od „Dvorca do Komina“, rupe 

su i od izmještanja kabela, zatim je potrebno napraviti ogradni zid uz parking u Banjama, te također 

imaju problem velikog bora u Kominu i to na privatnoj parceli. 

Načelnik izvješćuje da će se popraviti šetnica od Garme do Kašjuna, upućen je zahtjev Županiji za 

odobrenje jer je to pomorsko dobro. Nadalje navodi da se pokušava riješiti cesta u Žustovi, taj dio je 

opasan, potrebno napraviti branik, ali za to bi trebali kupiti dio terena za proširenje, no vlasnici neće 

da prodaju. Popravit će se put do Banja i ujedno izvješćuje da je naručen projekt plaže Banje, koji još 

nije završen ali se radi na tome. 

 

MO Srednje Selo 

Kalo Balić navodi da bi ovu godinu bio prioritet nastaviti istu dionicu od lani, asfalt staviti još 

100tinjak metara, zatim urediti put prema Maloj Krušici i popraviti crkvena zvona.  

Načelnik potvrđuje da će se asfalt nastaviti tamo gdje se stalo u prošloj godini, prema Krušici će se 

betonirati 200-300 metara, a što se tiče zvona čeka se ponuda.  

 

MO Donje Selo 

Zdravko Blagaić glede betonaže ističe da je prioritetno napraviti 2-3 ugibališta na zaobilaznici prema 

Krušici, a asfalt i beton prema Brdima. Također naglašava da je potrebno riješiti put prema Mariniča 

ratu jer je totalno iskopan. 

Načelnik izvješćuje da Općina ima svog tampona pa će se to prema Mariniča ratu riješiti, ali problem 

je što veliki kamioni to sve izbace. 

Ante Blašković pojašnjava da je problem u materijalu, tampon je prekrupno mljeven i sa malim i 

nikakvim udjelom zemlje. 

 

MO Maslinica 

Jadran Radman naglašava da se je prioritet : 

- zakrpati rupe u mjestu, naročito na rivi 

- na potezu od Bega do Idrenice, stavljan je kabel, nije vraćeno u prvobitno stanje 

- u Šešuli ima dosta zahtjeva za saniranje betonom ili asfaltom, dionicu poviše Bikića do Mihanovića 

spojiti 

- dionicu prema Šampjeru također betonirati 
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Načelnik izvješćuje da će 50% predviđenog betona i asfalta za ovu godinu ići u Maslinicu jer je tamo 

neophodno i najmanje je do sad uloženo. Što se tiče krpanja rive u Maslinici angažirat će se nadzorni 

inženjeri radi savjeta za kvalitetnu sanaciju. Ujedno izvješćuje da se na javni poziv za uređenje plaže, 

od Luketina prema Teplom boku nitko nije javio, te da je jedno od prioritetnijih zahvata završiti novo 

groblje. 

Načelnik predlaže da se prijeđe na temu JAVNE VODE, pa nastavlja sa javnom vodom u Maslinici. 

Ona je na zemljištu koje je u vlasništvu Države ali svejedno će se urediti, ispitati kakva je voda i da li 

se treba isprazniti, da bude korisna u slučaju nestanka vode. Naglašava da je prvi problem na toj vodi 

parkiranje automobila na naplovu. 

Jadran Radman predlaže ograditi žicom, a također i Lokvu. 

Donje Selo 

Zdravko Blagaić pita za što će se koristiti ta voda. 

Načelnik odgovara za potrebe poljoprivrede, a što se tiče vode Basilije, naglašava, potrebno je ne 

samo očistiti okoliš, i urediti je, već napraviti i nekakve skale kako bi se iz nje moglo izaći u slučaju 

pada, a sa komunalnim poduzećem napraviti raspored radnih akcija. 

Srednje Selo 

Karlo Balić iznosi da su tu 2 vode, povezane od Gornje do Donje Štrličine sa cijevi koja je razbijena,  to 

treba popraviti i povezati ponovno. 

Grohote 

Načelnik navodi da je Komunalno očistilo Jaminu, ograđena je i treba još staviti vrata, a što se tiče 

vode na Tržnici za to će se pobrinuti Općina. 

Gornje Selo 

Ante Blašković izvješćuje da u Gornjem Selu postoji čista i šporka voda. Do šporke vode idu skale, a 

zid od šporke koji se naslanja na čistu je puknuo, tako voda brzo isteće i to treba sanirat. 

Što se tiče čiste vode, naplov je potrebno kompletno naliti, ili preko starog, ili sve razbiti i napraviti 

novi, svakako na njemu sada rastu stabla. Naplov je star bar 100 godina. Postoje 4 tanka, voda je 

zaštićena ali se ne zna kakva je kvaliteta, a postoji i filter ali koji nije očišćen bar 50 godina. 

Obzirom da su po njemu za ovo potrebna jako velika sredstva i smatra da sa predviđenim sredstvima 

za ovu godinu može se urediti samo 1 voda, predlaže da se svaku godinu uredi 1 ali kako treba, početi 

od najlošije pa po redu, jer ako se radi svugdje po malo neće biti nikakvog rezultata. 

Predsjednici ostalih mjesnih odbora podržavaju ovaj prijedlog. 

 

Načelnik rezimira da će se za svaku vodu napraviti troškovnik sanacije pa će se prema tome napraviti 

plan. Također napominje da će napraviti plan betoniranja-asfaltiranja, raspored i dužinu dionica, 

ukupno 5000 m2 asfalta, nešto manje od toga betona, a od čega će 50% ići za područje Maslinice. 

Napravljeni plan dostavit će se mjesnim odborima. 

Ante Blašković moli da se zapisnik sa ovog sastanka objavi na službeni stranicama Općine. 

Sastanak završen u 09:50 sati. 


